
Vi viser til Deres innsynsbegjæring vedrørende dokumentene som omhandler   . 

Totalt, 1 dokumenter er vurdert i prosessen. 

 

 

Du er blitt innvilget full tilgang til følgende dokumenter som er inkludert nedenfor: 
21/1572-96  Froland kommuneplan arealdelen - høringsuttalelse om Bøylestad . Dette dokumentet 
har 1 fil(er) som sendes. 
Kommentarer:            

 

 

 



From: Jørn Maurstad <jornmaurstad@outlook.com> 
Sent: 6. september 2022 10:24 
To: Postmottak Froland 
Subject: Høringsuttalelse om Bøylestad 
 
Jørn Maurstad                                                 tirsdag 6. september 2022 

Bøylestadveien 140 

4820 Froland 

 

 

 

Til Froland kommune. 

Høringsuttalelse angående industriplanene for Bøylestad. 

Viser til informasjonsmøte mandag 5. september 2022. Takk for informasjonsmøte med mulighet til å 

stille spørsmål. Det ble bedt om at kommentarer sendes inn skriftlig til kommunen. Her kommer min 

kommentar. Det ble opplyst på møtet av Ole Tom Ørnevik at kommunen ville vedta en 

reguleringsplan for Bøylestad området først, og deretter vedta en veitrase siden. Jeg mener at dette 

er en uheldig fremgangsmåte. Det er urealistisk at fv 3718 skal kunne utbedres til en standard som 

tåler farlig gods. Det er folkelig motstand mot et slikt alternativ. Videre viser erfaringene fra 

utbedring av Blakstadkleiva hvor vanskelig det er å beregne riktig tidsbruk, bare for noen få hundre 

meter. Jeg kan heller ikke se at det å legge en veitrase over Hurveheia, kan løse noen av problemene 

i forhold til fv 3718. Disse problemene vil ikke forsvinne ved at de skyves fremover i tid. Jeg mener at 

kommunen derfor må ha på plass en realistisk plan for en eventuell veitrase, før det kan legges 

planer for en omfattende utbygging av industriområdet på Bøylestad. 

 

Vennlig hilsen  

Jørn Maurstad  
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